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Poznań, 5 czerwca 2017 r. 

Sz. P. 

Jacek Jaśkowiak 

Prezydent Miasta Poznania 

INTERPELACJA 

w sprawie: oznakowania tras rowerowych wyznaczonych w Programie Rowerowym. 

Szanowny Panie Prezydencie, 

na sesji 16 maja Rada Miasta Poznania przyjęła Program Rowerowy Miasta Poznania. W dokumencie są 

wyznaczone trasy (radiale, ringi oraz Wartostrada). 

Zwracam się z prośbą o przygotowanie koncepcji oznakowania tras, która określałaby wzór tablic (np. 

kierunkowskazów na rozwidleniach, tabliczek informujących o przebiegu tras na skrzyżowaniach czy 

załamaniach trasy), ich rozmieszczenie oraz treść. Ponieważ część tras jest już wykonana (np. Wartostrada – 

odcinek wschodni, znaczne odcinki radiala R1 i R2 oraz ringu II), możnaby je już oznakować. Oznakowanie 

takie jest szczególnie potrzebne w ciągu Wartostrady w okolicy Bramy Poznania, której przebieg nie jest 

czytelny i część rowerzystów ma problem z przejazdem w tym miejscu. 

Poniżej przykładowe fotografie drogowskazów rowerowych (z Pragi).  

 

        Z góry dziękuję za odpowiedź 

 

         Tomasz Wierzbicki 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


